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 ARKTIS  PROGRAMFÖRENING 
 PROTOKOLL VECKOMÖTE 

 § 1.  MÖTET ÖPPNAS 
 Mötet öppnas kl. 12:09 

 § 2.  VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE 
 Karolina Lundin vald till ordförande 
 Isabella Backman vald till sekreterare 
 Nelly Cedergren vald till justerare 

 § 3.  MÖTETS BEHÖRIGHET 
 Mötet finnes behörigt 

 § 4.  PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR 
 Alla handlingar har publicerats på hemsidan 

 § 5.  PUBLICERING PÅ INTERNET 
 Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis 
 hemsida 

 § 6.  NÄRVARANDE 
 Styrelse: Ida Karlsson, Isabella Backman, Karolina 
 Lundin, Nellie Hansen, Nelly Cedergren, Simon 
 Andersson, Suzette Finne, 

 Medlemmar: Olivia Biström 

 § 7.  ÄNDRINGAR I DAGORDNING 
 Ändringar i dagordningen har gjorts 

 § 8.  FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING 
 Dagordning fastställd 

 § 9.  RAPPORTERING 
 -  Ordförande 

 -  Styrelsemöte 
 -  Geolusse 
 -  Sittning 
 -  Teambuilding 
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 -  Vice ordförande 
 -  Deltagit på STARK-sittningen 
 -  Deltagit på teambuildingen 
 -  Planerat inför teambuildingen 
 -  Budgeterat inför teambuildingen 
 -  Gjort förberedelser inför SRK-kittet 
 -  Publicerat och skrivit instagraminlägg om Skiss- 

 och ritkittet (Nelly (infoansvarig) hjälpte mig 
 med bio-länken :)) 

 -  Skickat mejl angående SRK-kittet 
 -  Publicerat SRK- kittet på Hitract med hjälp av 

 Ida 
 -  Skapat färdigt vinsten, bara inhandlingen kvar 

 till pepparkakshustävlingen 
 -  Gjort klart kalkylark för de förbokade 

 biljetterna till SRK-kittet. 
 -  Varit i kontakt med informationsansvarig 
 -  Tagit julfoto 
 -  Färgkodat projektmapparna, 

 Blå: ide 
 Gul: pågående 
 Grön: avklarat 

 -  Ekonomiansvarig 
 - 

 -  Utbildningsansvarig 
 -  Teambuilding 

 -  Eventansvarig 
 -  Fixat och planerat inför TITANIC-sittningen 
 -  Hållit i TITANIC-sittning 
 -  Redigerat videos till julkalendern och skickat 

 till Nelly 
 -  Tagit julfoto 
 -  Förberett och deltagit på teambuilding 

 -  Reseansvarig 
 -  Skickat iväg bidragsansökan till SBN angående 

 Treehotel 
 -  Budgeterat Treehotel 
 -  Bokat Treehotel 8 Februari 
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 -  Deltagit på förberedelser inför STARK-sittning 
 -  Deltagit på STARK-sittning 
 -  Deltagit på jul photoshoot 
 -  Laddat upp bilder i driven från photoshoot 

 -  Informationsansvarig 
 -  Sjuk… 
 -  Julkalendern! 
 -  Pepparkakshustävlingen utlagd 

 -  Administrationsansvarig 
 -  Hjälpt till med att färdigställa titanic 

 photobooth till sittningen 
 -  Förberett inför sittningen 
 -  Deltagit på STARK sittningen 
 -  Tagit julkort 
 -  Varit med på teambuilding 
 -  Mailat Sofia och Andrea angående 

 pepparkakshustävlingen 
 -  Lagt upp tidigare mötesprotokoll på arktis 

 hemsida 

 -  Näringslivsansvarig 
 -  Haft möte med Sveriges Ingenjörer 
 -  Fixat det sista inför julkalendern 
 -  Deltagit på STARK-sittning 
 -  Tagit julkort 
 -  Varit med på teambuilding 

 § 10.  DISKUSSION 
 Pepparkakshustävling, 6/12 i B-huset 

 -  Det finns ett schema för dagen och vi kommer att gå ut med 
 vinnaren på plats efter kl.15.00. 

 -  Vi kommer samtidigt att bjuda på fika, dela ut skiss- och ritkit, 
 ha försäljning av diverse saker, dela ut sittningsmärken och ha 
 provning av programtröjor. 

 -  Röstningen kommer att pågå mellan kl.09:00-15:00 
 -  8 anmälda lag 

 Julkalendern 
 -  Statuskoll, luckorna som inte är färdiga är under kontroll. 
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 Fadderfika 
 -  Inlägg är förberett till instagram 
 -  Ida och Isabella ansvarar för planeringen 
 -  Biljetter ska under veckan läggas ut i hitract 

 CV-granskning 
 -  På onsdag 4 december 
 -  Ansvariga för att hämta rollup och bära pizza på onsdag finns 
 -  En påminnelse ska läggas ut på instagram 

 Statusuppföljning, Tiktok 
 -  Ska tas vidare med Fredrik, ett möte behöver bokas. 

 § 11.  ÖVRIGA FRÅGOR 
 Funderingar kring Älg och ren safarin 

 -  Kommer den vara värd att utföra 
 -  Vi gör ett inlägg på instagram för att kolla intresset 
 -  Gör en bidragsansökan för buss och mat 

 Ska vi fortsätta titta på föreningskläder 
 -  Ja, Suzette kan fortsätta att titta på det. Sedan kommer vi att 

 behöva bestämma hur och när föreningskläderna i så fall ska 
 bäras. 

 5:or som var intresserade av ett avslut med klassen/ sittning 
 -  Suzette ska ta kontakt med några studenter från klassen 

 § 12.  BESLUT 

 § 13.  NÄSTA MÖTE 
 Nästa möte är 9 december kl. 12:00 i E-huset. 

 § 14.  MÖTETS AVSLUTANDE 
 Mötet avslutat kl. 12:54 


